
Or. 0002. 3. 2011

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K O Ł  Nr V I/ 2011
Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 28 marca   2011 roku .

Protokół zawiera:
1. Uchwała Nr VI/23/2011w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
    sołeckiego w 2012 roku . 
2. Uchwała Nr VI/24/2011 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/24/07 Rady Gminy Szczutowo z 
    dnia 27 lutego 2007 r. w sprawie utworzenia stowarzyszenia pn. Lokalna Organizacja 
    Turystyczna „ Nad Skrwą i Sierpienicą”.
3. Uchwała Nr VI/25/2011 zmieniająca Uchwałę Budżetową Nr III/13/10 na rok 2011. 
4. Uchwała Nr VI/26/2011 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
    Szczutowo . 
5. Uchwała Nr VI/27/2011 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
    Funduszu Ochrony Środowiska i gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
    planowanego deficytu budżetu gminy, w związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn. 
    Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Szczutowie . 
6. Uchwała Nr VI/28/2011 w sprawie zniesienia pomnika przyrody .
7. Uchwała Nr VI/29/2011 w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
    przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie 
   odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
    bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Szczutowo . 
8. Uchwała Nr VI/30/2011 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
    właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz   
    opróżniania zbiorników bezodpływowych.
9. Uchwała Nr VI31/2011 w sprawie zasad i warunków wyłapywania zwierząt z terenu Gminy . 
10. Uchwała Nr VI/32/2011 w sprawie wyrażania zgody na przedłużenie umowy dzierżawy . 
11. Uchwała Nr VI/33/2011 w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
       Szczutowo, na nieruchomość stanowiącą własność Gminnej Spółdzielni SCH.  
12. Uchwała Nr VI34/2011 w sprawie nabycia na rzecz Gminy Szczutowo nieruchomości . 
13. Uchwała Nr VI/35/2011 w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta . 
14. Uchwała Nr VI/36/2011 w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Szczutowo 
      na rok 2011 .
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P R O T O K O Ł    N r VI / 2011
Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o

odbytej w dniu 28 marca  2011 roku .
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie .

Przewodniczył : Przewodniczący Rady Gminy  – Pan Zbigniew Kopciński .
Protokołowała  :  Celina  Szczepańska  –  Inspektor  ds.  obsługi  Rady  Gminy  i
Kancelarii .
                                                              Sesję rozpoczęto o godz.           10,20 
                                                              a zakończono     o godz.            12,50
                                                              Stan radnych                                - 15
                                                              Obecnych                                     - 15 
                                                              Procent frekwencji                     - 100

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy
obecności . 

Porządek posiedzenia :
1. Otwarcie sesji , stwierdzenie quorum  .
2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany . 
3. Przyjęcie protokółu z V Sesji Rady Gminy .
4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady i działalności Wójta między
    sesjami.  
5. Składanie interpelacji, zapytań i wniosków przez radnych . 
6. Sprawozdanie z działalności Urzędu Gminy w Szczutowie w roku 2010 .
7. Rozstrzygnięcie w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w roku   
    kalendarzowym 2012 . 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/24/07 Rady Gminy 
    Szczutowo z dnia27 lutego 2007 r. w sprawie utworzenia stowarzyszenia pn.  
    Lokalna Organizacja Turystyczna” Nad Skrwą i Sierpienicą”.         
9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Nr III/13/10 na rok 2011.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej  
      Gminy Szczutowo .      
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 
     Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
     Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu gminy, w związku
     z realizacją zadania inwestycyjnego  pn. Termomodernizacja budynku Szkoły  
     Podstawowej w Szczutowie .       
12. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody .
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
      przedsiębiorca  ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w
      zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz  
      opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z 
      terenu Gminy Szczutowo . 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 
      przez właścicieli  nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 
      komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i warunków wyłapywania bezdomnych  
      zwierząt z terenu Gminy.      
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
     dzierżawy .  
17. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej własność  
     Gminy Szczutowo, na nieruchomość stanowiącą własność Gminnej
      Spółdzielni SCH. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Szczutowo 
      nieruchomości . 
19. Rozpatrzenie skargi na bezczynność Wójta Gminy Szczutowo.
20. Uchwalenie planów pracy  Komisji Rady Gminy na rok 2011.
21. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski .
22. Wolne wnioski . 
23. Zakończenie obrad VI Sesji Rady Gminy Szczutowo . 

                                          P r z e b i e g : 
Do punktu 1 porządku obrad : 
Pan Zbigniew Kopciński - dokonał otwarcia VI Sesji Rady Gminy .
Przywitał przybyłych radnych oraz Wójta Gminy – Pana Andrzeja Twardowskiego
Skarbnika Gminy  – Panią  Annę Jeżewską  i  Sekretarza  Gminy  –  Pan Dariusza
Lazarowskiego oraz zaproszonych gości  :Przewodniczącego Rady Powiatu   w
Sierpcu Pan Juliusza Gorzkosia , Dyrektora SP ZOZ – Panią Marię Lewandowską,
Dyrektorów Szkół  : Panią Hannę Nagórek, Pana Andrzeja Kapuścińskiego, Pana
Marka Okonkowskiego . 
Na podstawie listy obecności stwierdził , że obrady VI Sesji są prawomocne .

Do punktu 2 porządku obrad : 
Nie zgłoszono wniosków dotyczących zmiany w porządku VI Sesji  
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński   poddał  pod  głosowanie
proponowany porządek obrad VI Sesji  .
Obecnych i uczestniczyło  w głosowaniu 15 radnych .
„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych . 
„Przeciw” -  0 .
„Wstrzymało się od głosu”- 0 
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad VI Sesji Rady Gminy .

Do punktu 3 porządku obrad : 
Protokół  V Sesji Rady Gminy Szczutowo był wyłożony do wglądu w Biurze Rady
w okresie między sesjami i na sali posiedzeń przed sesją  . 
Radni nie zgłosili uwag . 
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Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie przyjęcie
protokołu z V Sesji Rady Gminy Szczutowo. 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych . 
„Za” przyjęciem protokołu głosowało –15 radnych . 
„Przeciw”     -   0 
„Wstrzymało się od głosu”   - 0 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół  z VI  Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Do punktu 4 porządku obrad:  
Sprawozdanie z  realizacji  uchwał podjętych na III,  IV, V przedstawił – Wójt
Gminy  Pan Andrzej Twardowski . Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Przedstawił  również  informację o przebiegu i  wynikach wyborów do organów
jednostek pomocniczych na terenie gminy Szczutowo .
Informacja stanowi załącznik do protokółu . 
Podkreślił, że część wniosków została zrealizowana , część przesłana do realizacji
do   Mazowieckiego  Urzędu  Marszałkowskiego  i  Zarządu  Dróg  Powiatowych
wnioski   z  zebrania  w  Dzikim  Borze  dot.  regulacji  rzeki  Skrwy   wnioski
Szczechowa , Blizna , Dąbkowa Parowa odnośnie  przystanków autobusowych ,
czekamy na odpowiedzi. 
Poinformował, że nastąpiła zmiana na stanowisku pracownika ODR, przyjmować
będzie  w Urzędzie Gminy w Szczutowie  w czwartki , a w inne dni tygodnia  w
biurze w Sierpcu na ulicy Świętokrzyskiej .  Od 1 kwietnia b.r.  raz w tygodniu
(środa)   w  budynku  biblioteki  (  w  pomieszczeniu  po  byłym  GCI)  będzie
urzędować  w  godz.  8,00  -   11,00  pracownik  Agencji  Restrukturyzacji  i
Modernizacji Rolnictwa . Rolnicy będą mogli załatwiać sprawy dot. rejestracji i
wyrejestrowania zwierząt . 
-W  24  marca  2011  r.  odbyły  się  dwa  przetargi  dla  wyłonienia  wykonawców
inwestycji  termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Szczutowie oraz rozbudowy
Ośrodka Zdrowia w Szczutowie .Wyłonieni zostali wykonawcy , jest  zadowolony
z wyników przetargu .
- Kończy się  inwestycja w Ośrodku Zdrowia w Gójsku , termin zakończenia 31
marca 2011 , budynek zostanie oddany do użytku . 
-Trawa kontynuacja budowy drogi Wola Stara – Gugoły . Wystąpił problemem ,
gdyż projekt nie przewidywał wymiany przepustów, tylko poszerzenia na trzech
przepustach  . Występuje konieczność założenia 5-6 przepustów , a szczególnie  na
odcinku końcowym  drogi jadąc od m. Wola Stara , gdzie woda przepływa przez
drogę  .  Na  wymianę  przepustów  jak  i  obkopanie  rowami  nie  mamy
zabezpieczonych środków budżetowych.  W tym momencie nie wie jaką decyzję
podejmie , czy  skróci czy zawęzi odcinek budowanej drogi . Nie można pozwolić,
aby wydając tyle środków z budżetu gminy za rok remontować drogę  . 
- Projekt budowy drogi w miejscowości Słupia wykonany w 2008 roku zostanie
wyrzucony do kosza . Trzeba zwiększyć nakłady przyszłorocznym budżecie gminy
z  przeznaczeniem  na  uregulowanie  stanu  prawnego  drogi  oraz  przebudowę
wodociągu . Mały przekrój rur powoduje, że większość mieszkańców w okresie
letnim nie ma wody . Podczas budowy należy  uwzględnić 12 m pas drogowy, w
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który można  przełożyć sieć  wodociągową , zrobić miejsca parkingowe ,  oraz
zabezpieczyć miejsce dla ustawienia kontenerów na odpady komunalne. Obecnie
kontenery są ustawione w lesie ( grunty  Lasów Państwowych ) lub na działkach
prywatnych . Na dzień dzisiejszy potrzebna jest kwota ok. 15 tys. zł ,  aby zlecić
wykonanie map i realizować sprawy wykupu gruntów . Natomiast w przyszłym
budżecie należy zarezerwować kwotę ok. 100 tys. zł.
-  W  przyszłym  tygodniu   odbędzie  spotkanie  z  projektantem  ,   inspektorem
nadzoru  i  kierownikiem  budowy   ,  odnośnie  budowy  drogi  w  Gugołach  .
Poruszona zostanie sprawa  tłucznia ,  którego  ok. 1/2 zginęła .  
-  Zgłaszane  uwagi  dot.  odwodnienia   drogi  w  Gójsku  ul.  Słoneczna  zostaną
usunięte przez firmę wykonującą drogę w Gugołach .
-  Na terenie całej gminy trwa usuwanie krzaków przy  drogach powiatowych i
gminnych  .  Prosił  o  zgłaszanie   potrzeb  w  tym  zakresie  w  poszczególnych
miejscowościach na terenie gminy . Firma dokonująca wycięcia zabiera pozyskane
drewno, rowy pozostają puste . 
-  Realizacja  funduszy  sołeckich  –  w  związku  z  tym  ,  że  5  sołectw  będzie
instalować  dodatkowe lampy  oświetlenia  ulicznego   ,  odbyło  się  spotkanie   z
przedstawicielem   Zakładu  Energicznego  w  Płocku  w  celu   sporządzenia
kosztorysu oraz oferty na wykonanie .
- Naprawy dróg w ramach realizacji funduszu sołeckiego – wystąpiono do kilku
firm o  złożenie  oferty  w zakresie  realizacji  tych  zadań  .  Po  złożeniu  zostanie
wybrana  oferta  najkorzystniejsza  .  W pierwszej  kolejności  zostaną  naprawione
drogi , którymi poruszają się  autobusy dowożące dzieci do szkół.
-  Odbyły  się  zebrania  sprawozdawczo-wyborcze  w  poszczególnych  OSP  .
Zmieniły się zarządy , które będą realizować ustawowe obowiązki OSP .
- Bezdomne psy – o zwiększenie uwagi w zakresie wałęsających się psów prosił
Policję .
-  30  marca  2011  r.  odbędzie  się  CROSS  Szczutowa  ,  w  organizację  będzie
włączona OSP .
-   Zdementował  plotkę  krążącą  po  gminie  ,  że   sprzedaje  aptekę  w  Gójsku  .
Podkreślił,  że  jako  wójt   realizuje  tylko  uchwałę  Rady  Gminy  ,  w  której
zadecydowała o przeznaczeniu tego budynku do sprzedaży.  
Radni przyjęli informację bez uwag . 
   
Do punktu 5 porządku obrad :  
Interpelacje zgłosili : 
- radny - Pan Szlomkowski Zbigniew – monitował   o usunięcie zakrzaczenia  przy
drogach : Stara Wola- Szczechowo- Jaźwiny , Stara Wola – Dziki Bór . 
- radny -  Pan Bieńkowski Leszek –w związku z  podtopieniem budynków Blinnie
pytał  ,  kiedy nastąpi  obkopanie  drogi  rowami  oraz   wykonanie  trzech nowych
przepustów .
- radna – Pani Komorowska Anna – pytała komu przysługują mieszkania socjalne,
(chodzi o budynek gminny w  Szczutowie).
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-  radny  –  Pan  Paprocki  Tomasz  –  pytał  o  zaawansowanie  realizacji   budowy
wodociągów  .  Kończy  się  inwestycja  w  SP  ZOZ w  Gójsku,  pytał  co  dalej  z
otoczeniem wokół budynku czy będzie urządzony plac  . 
Na  jakim etapie   realizacji  jest  zawarte  porozumienie  z  powiatem w zakresie
dofinansowania budowy drogi w Mościskach. 
-  Wójt  Gminy  –Pan  Andrzej  Twardowski  -  Powiat   rozstrzygnął   przetarg  na
budowę chodnika – realizacja nastąpi do końca lipca b.r. . Na  budowę  drogi w
Mościskach  nie został jeszcze ogłoszony przetarg . 
-  Pan Juliusz  Gorzkość  – podziękował  za zaproszenie  na sesję  .  Obowiązkiem
każdego radnego jest kontakt z wyborcami i najbardziej skutecznym spotkaniem
jest uczestniczenie w Sesjach Rady Gminy. Starosta nie mógł przybyć na sesję,
ponieważ wyjechał  na szkolenie  .Podkreślił,  że  województwo,  powiat  i   gmina
realizują  swoje   ustawowe  zadania  .  Są  pewne  powiązania  ,  które  wymuszają
wykonywania wspólnych zadań nt. budowy dróg powiatowych na terenie gminy .
Od kilku lat zawierając porozumienia z gminami , powiat realizuje pewne odcinki
dróg powiatowych .W ramach  porozumienia  zawartego z  gminą  Szczutowo do
dyspozycji powiat posiada 400 tys. zł , które będą wydatkowane na terenie  gminy:
-  100  tys.  chodnik  w  Szczutowie  ,  -  300  tys.  droga  w  Mościskach  .  Dalsze
oczekiwania Rady Gminy  , sprecyzował Wójt Gminy  i przesłał do Zarządu Dróg
Powiatowych  .  W związku z  tym będzie  czas  na odpowiednie przygotowanie
inwestycje . 
Dalej  poinformował,  że  planowana  wcześniej  budowa drogi  w Modrzewiu  nie
może być realizowana , ponieważ nie jest to droga powiatowa . Do 2004 r. była
przypisana do powiatu , a obecnie nie ma właściciela . Nie ma nadanego numeru
tej drogi . Prawdopodobnie gmina powinna ją realizować . 
Uznał za właściwe działania Wójta Gminy  w celu  powstania punktu Agencji
Restrukturyzacji  i  Modernizacji  Rolnictwa  w  Sierpcu  w  miejscowości   w
Szczutowo  ,  który  będzie  zlokalizowany  w  budynku  Gminnej  Biblioteki
(GCI).Uruchomienie tego punktu pozwoli na o wiele szybsze dokonywanie zmian
w rejestracji i wyrejestrowaniu zwierząt .
Poinformował, że do Dyrektora Biura  Regionalnego Związku Rolników, Kółek i
Organizacji  Rolniczych  w  Płocku  Pana  Romana  Wiśniewskiego  rolnicy  mogą
zgłaszać  się  w  celu  zawarcia  umowy  z  firmą  PAREA  (której  jest
przedstawicielem)  w sprawie  uzyskania odszkodowania dla właścicieli użytków
rolnych  ,  na  których  usytuowane  są  słupy  energetyczne  i  linie  przesyłowe
średniego  i  wysokiego  napięcia,  którym  sieć  energii  elektrycznej  niskiego  i
wysokiego napięcia uniemożliwia  swobodne zagospodarowanie .  Firma PAREA
umożliwia dochodzenie przysługujących rolnikom roszczeń .
Poinformował , że planowany jest przebieg obwodnicy Płońsk – Toruń , która
ominie miasto Sierpc, ale nie dotyczy miejscowości Gójsk .  
Poruszył  problem  bezdomnych  psów,  który  proponuje  się   uregulować  w
regulaminie  .Żadne  rozwiązanie  nie  będzie  skuteczne  ,  dopóki  świadomość
mieszkańców  nie wzrośnie, nie powinni przerzucać tego problemu na gminę , dla
której  umieszczenie w schronisku jest  kosztowne  .
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Do punktu 6 porządku obrad : 
Sprawozdanie  z  działalności  Urzędu  Gminy  w  Szczutowie  w roku  2010  radni
otrzymali  na piśmie wraz z materiałami na sesję oraz omawiano na wszystkich
merytorycznych  posiedzeniach  Komisji  .  Radni  uznali,  że  nie  ma  potrzeby
przedstawiania sprawozdania . 
Nie zgłoszono  uwag do działalności Urzędu Gminy w Szczutowie w roku 2010 . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński przyjęcie sprawozdania poddał
pod głosowanie .
„Za” przyjęciem sprawozdania głosowało – 15 radnych .
„Przeciw” – 0 .
”Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie . 

Do punktu 7 porządku obrad :
Wójt  Gminy  –  Pan  Andrzej  Twardowski  -  proponuje  się  projekt  uchwały  w
sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w roku kalendarzowym 2012 .
Podjęcie tej uchwały pozwoli na podjęcie decyzji  mieszkańcom sołectw , czy będą
realizować zadania na terenie sołectwa w ramach funduszu sołeckiego . 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Krzysztof Ratuszny odczytał projekt uchwały .
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały . 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński projekt uchwały poddał
pod głosowanie .
Na stan 15 radnych , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„ Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych . 
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/23/2011 w sprawie wyrażenia zgody
na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
 
Do punktu 8 porządku obrad : 
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  odczytał  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany
uchwały Nr IV/24/07 Rady Gminy Szczutowo z dnia 27 lutego 2007 r. w sprawie
utworzenia  stowarzyszenia  pn.  Lokalna Organizacja  Turystyczna  ”Nad Skrwą i
Sierpenicą” .
W  związku  z  tym,  że  radni  nie  wnieśli  uwag  Przewodniczący  Rady  –  Pan
Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych 
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/24/2011 w sprawie zmiany uchwały
Nr  IV/24/07  Rady  Gminy  Szczutowo  z  dnia  27  lutego  2007  r.  w  sprawie
utworzenia  stowarzyszenia  pn.  Lokalna  Organizacja  Turystyczna”  Nad
Skrwą i Sierpienicą” .  
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Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 9 porządku obrad: 
W punkcie  tym Skarbnik  Gminy  –  Pani  Anna  Jeżewska  poinformowała,  że  w
projekcie uchwały zawarte są następujące zmiany , które nie były umieszczone w
projekcie uchwały przesłanym radnym : 
-  w wydatkach : badania okresowe strażaków 5,5 tys. zł , zakup wraz z dostawą
równiarki”  –  17  tys.  zł  ,  zakup  usług  dotyczących  m.in.  kruszenia  elementów
betonowych na drogi  gminne-  10 tys.  zł  ,  wniesienie  opłaty za pobyt w domu
pomocy  społecznej  osoby  skierowanej  przez  GOPS  –  25  tys.  zł,  odsetki  od
planowanego do zaciągnięcia kredytu – 23 tys. zł . 
- dochody to : zaoszczędzone środki po przetargach na realizacje inwestycji SP
ZOZ i termomodernizacji budynku SP w Szczutowie oraz kredyt .
Planowa wysokość kredytu do kwoty  1.509.233 zł . Po zaciągnięciu planowanej
pożyczki   i  ewentualnie  kredytu  zadłużenie  w stosunku  do  planu   wynosiłoby
30,51 % .
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Szczutowo uwzględnia te zmiany . 
- Pan Tomasz Paprocki – zastawia się nad tak wysokim deficytem , czy nie zagraża
naszym finansom,  na koniec roku ubiegłego wynosił 17 % .
- Wójt Gminy – Pan Andrzej Twardowski – przewidywane ok. 30 % zadłużenie
naszej  gminy i  tak będzie najniższym w stosunku do innych gmin w powiecie
sierpeckim.  Inwestycja   rozbudowa  Ośrodka  Zdrowia  w  Szczutowie,  zakup
ciągnika    będą  realizowane  z  zaciągniętego   kredytu  .  W tym momencie  nie
znamy  wysokości  środków  jakie  uda  się  uzyskać  z  dotacji  .  W  przypadku
uzyskania deficyt będzie redukowany . 
- Skarbnik Gminy- dopuszczalny limit długu wobec dochodów wynosi 60%. Po
uchwaleniu  proponowanych zmian  wynosiłby   30,551 % ,  a  wyłączając  środki
zaciągnięte na  wyprzedzające finansowanie – 22,62 % . Trzeba jeszcze spełnić
drugi wskaźnik , który nie może przekroczyć 15 % rozchodów. Ma nadzieję, że
zaplanowane  dochody  własne  uda  się  zrealizować.  W przypadku gdy  dochody
wzrosną wskaźnik  zadłużenia będzie się  obniżał  .
Projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Budżetową  Nr  III/13/10  na  rok  2011
odczytał Pan Krzysztof Ratuszny – Wiceprzewodniczący Rady .
Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag .
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał  pod głosowanie projekt
uchwały .
Na stan 15 radnych , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„Za” podjęciem uchwały glosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„ Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VI/25/2011  zmieniającą  Uchwałę
Budżetową Nr III/13/10 na rok 2011 . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
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Do punktu 10 porządku obrad : 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Szczutowo odczytał Wiceprzewodniczący Rady – Pan Krzysztof Ratuszny . 
Radni nie wnieśli uwag .
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał w/w projekt uchwały pod
głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0.
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VI/26/2011  w  sprawie  zmian  w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Szczutowo .  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 11 porządku obrad : 
Wiceprzewodniczący   Rady  –  Pan  Krzysztof  Ratuszny    –  odczytał   projekt
uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  z  Wojewódzkiego
Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Warszawie  na
sfinansowanie  deficytu  budżetu  gminy,  w  związku  z  realizacją  zadania
inwestycyjnego  pn.  Termomodernizacja  budynku  Szkoły  Podstawowej  w
Szczutowie .  
Rada nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały . 
Następnie  Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński   poddał   pod
głosowanie .
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” -  0.
„Wstrzymało się od głosu”  - 0  . 
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VI/27/2011  w  sprawie  zaciągnięcia
długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki  Wodnej  w Warszawie  na  sfinansowanie  planowanego  deficytu
budżetu  gminy,  w  związku  z  realizacją  zadania  inwestycyjnego  pn.
Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Szczutowie . 
 Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 12 porządku obrad : 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Krzysztof Ratuszny odczytał projekt uchwały w
sprawie zniesienia pomnika przyrody .
Wobec  braku  uwag  Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński  projekt
uchwały poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych . 
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
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Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VI/28/2011  w  sprawie  zniesienia
pomnika przyrody .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 13 porządku obrad : 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Krzysztof Ratuszny odczytał projekt uchwały w
sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się
o  uzyskanie  zezwolenia  na  świadczenie  usług,  w zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Szczutowo .  
W związku z tym , że radni nie wnieśli uwag Przewodniczący Rady- Pan Zbigniew
Kopciński poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych . 
„Przeciw” – o . 
 Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VI/29/2011  w  sprawie  określenia
wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie
zezwolenia  na  świadczenie  usług,  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników
bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych  z  terenu  Gminy
Szczutowo.
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Do punktu 14 porządku obrad : 
Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych
oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych . 
przedstawił Wiceprzewodniczący Pan Krzysztof Ratuszny . 
Do projektu w/w  uchwały radni nie wnieśli uwag . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych . 
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VI/30/2011  w  sprawie  określenia
górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi
w zakresie  odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników
bezodpływowych . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 15 porządku obrad : 
Projekt uchwały w sprawie zasad i warunków wyłapywania bezdomnych zwierząt
z  terenu Gminy oraz  opiniami  Powiatowego Lekarza Weterynarii  w Sierpcu i

10



Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami Koła w Płocku przedstawił – Pan Krzysztof
Ratuszny – Wiceprzewodniczący Rady . 
Opinie stanowią załączniki do protokołu . 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński poddał projekt uchwały
pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych ,
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/31/2011 w sprawie zasad i warunków
wyłapywania bezdomnych zwierząt z terenu Gminy . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Do punktu 16 porządku obrad : 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Krzystof Ratuszny przedstawił projekt uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przedłużenie  umowy  dzierżawy  na  grunty  o
powierzchni około 1,00 ha położone w Mierzęcinie .
Radni nie wnieśli uwag . 
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew Kopciński  projekt  uchwały  poddał  pod
głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych ,
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr VI/32/2011w sprawie wyrażenia zgody
na przedłużenie umowy dzierżawy . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu .

Do punktu 17 porządku obrad : 
Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej własność Gminy
Szczutowo,  na  nieruchomość  stanowiącą  własność  Gminnej  Spółdzielni  SCH.
przedstawił – Pan Krzysztof Ratuszny – Wiceprzewodniczący Rady .  
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński poddał projekt uchwały
pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych ,
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VI/33/2011  w  sprawie  zamiany
nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Szczutowo,  na  nieruchomość
stanowiącą własność Gminnej Spółdzielni SCH. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Do punktu 18 porządku obrad : 
Projekt uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Szczutowo nieruchomości tj.
dziełek  położonych  w  miejscowości  Podlesie  z  przeznaczeniem  pod
przepompownie .
Radni nie wnieśli uwag .
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński projekt uchwały poddał
pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych ,
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/34/2011 w sprawie nabycia na rzecz
Gminy Szczutowo nieruchomości . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 19 porządku obrad : 
Treści  skargi  Pana  Dąbrowskiego  Adama  nie  odczytywano  ,  radni  otrzymali
materiał na piśmie .
Skarga  znajduje  się  w  teczce  Nr  Or  .1510   -  Skargi  i  wnioski  załatwiane
bezpośrednio ( w tym na jednostki podległe) .
-  Pan  Tomasz  Paprocki  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej   przedstawił
stanowisko Komisji Rewizyjnej , która badała treść skargi , które  zawarte jest w
treści projektu uchwały. 
Poinformował,  że  o  podjęciu  stanowiska  i   uznaniu  skargi  za  bezzasadną
przesądziła treść opinii Radcy Prawnego. Sprawa o przydział mieszkania nie ma
charakteru  sprawy  administracyjno-prawnej,  lecz  jest  to  sprawa  ,  która  nosi
wszystkie  cechy  sprawy  cywilnoprawnej  .  Do  spraw  cywilno-  prawnych
zastosowanie ma kodeks cywilny,  w tego rodzaju sprawach nie ma terminów na
ich załatwienie .
Innych uwag nie zgłoszono .
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Krzysztof Ratuszny – odczytał projekt uchwały .
Obecnych i uczestniczyło w glosowaniu 12 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych  .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0.
Rada  jednogłośnie  podjęła   Uchwałę  Nr  VI/35/2011  w sprawie  rozpatrzenia
skargi na bezczynność Wójta .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 20 porządku obrad : 
Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych,  czy  jest  potrzeba  szczegółowego
przedstawia  planów  pracy   Komisji  na  rok  2011  skoro  były  omawiane  na
posiedzeniach  merytorycznych  Komisji  .  Ponieważ  nikt  z  radnych nie  zgłosił
takiej potrzeby Wiceprzewodniczący Rady – Krzysztof Ratuszny odczytał projekt
uchwały.
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Przewodniczący  Rady  Pan  Zbigniew  Kopciński  projekt  uchwały  poddał  pod
głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/36/2011 w sprawie przyjęcia planów
pracy Komisji Rady Gminy Szczutowo na rok 2011 .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 21 porządku obrad :
Odpowiedzi na interpelacje udzieli Wójt Gminy  Pan Andrzej Twardowski :
-  naprawa  drogi  Wola  Stara  –  Szczechowo  oraz  oczyszczenie  z  zakrzaczenia.
Chciałby , aby zostały usunięte wszystkie krzaki przy drogach . W przypadkach ,
gdy droga przebiega przez las albo grunty prywatne nie będą usuwane . Odcinki
tych dróg będą  omijane  .  Remonty  dróg będą  stopniowo realizowane .  Trzeba
jednak zaczekać do momentu zakupu ciągnika i równiarki . Na zakup , których na
dzisiejszej sesji zostały uchwalone środki . W budżecie gminy na rok 2011 jest
bardzo mało środków z przeznaczeniem  na remonty dróg .  Zapłaciliśmy 8,5 tys.
zł   za  skruszenie  gruzu  i  w  ten  sposób  pozyskaliśmy  30  ton  kruszywa  do
wykorzystania na nasze drogi . Trzy przyczepy zostały zabrane przez powiat , ale
również  z  przeznaczeniem na drogi  na  terenie  gminy  .W przypadku uzyskania
środków dodatkowych będą przeznaczane na remonty dróg .  
Obkopanie  rowami  oraz   wymiana  przepustów  na  drodze  w  Blinnie   zostaną
wykonane  w  miarę  posiadania  środków  budżetowych.  W  pierwszej  kolejności
zostaną naprawione drogi, które są nieprzejezdne . Zaznaczył,ż e Blinno fundusz
sołecki przeznaczyło na rozszerzenie oświetlenia ulicznego .
Gmina  nie  posiada  mieszkań  socjalnych  ,  posiadane  budynki  nie  spełniają
warunkom  ustawy.  Wszystkie  są  wynajmowane  w  ramach  umowy  najmu  .
Należałoby przystosować budynki w Szczutowie, Mierzęcinie  na lokale socjalne.
– obecnie  brak środków. Założenia były,  że w budynku w Szczutowie będzie
zamieszkiwał jeden lokator , a obecnie zamieszkuje trzech .
- Pani Komorowska Anna – w budynku zamieszkują takie osoby , które posiadają
własne mieszkania .
 Wójt Gminy wyjaśnił , że sprawa tą zajmie się Radca Prawny . 
Dalej wyjaśnił , że budowa wodociągów jest na etapie zakończenia projektowania ,
a  następnie  zostanie  wydane  pozwolenie  na  budowę.  W przypadku  ogłoszenia
naboru ,  zostanie  złożony wniosek o środki unijne na ten cel  .  Dobiega końca
budowa kanalizacji w Podlesiu . Obecnie mieszkańcy  przystąpią do wykonywania
przyłączy. Rozbudowa Ośrodka Zdrowia w Gójsku również zbliża się ku końcowi.
Nie było ujęte zadanie polegające na wyburzeniu budynku gospodarczego na placu
za ośrodkiem zdrowia . Za wykonanie firma żądała odpłatność w wysokości 10
tys. zł . Ustalono , że prace rozbiórkowe oraz parking przed ośrodkiem zdrowia
wykonają zatrudnione osoby w ramach prac publicznych. W przypadku, gdy nie
uzyskamy  środków  na  zatrudnienie  bezrobotnych  ,  będą  czynione  rozmowy  z
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firmą  wykonującą  rozbudowę  Ośrodka  Zdrowia  w  Szczutowie,  aby  wykonali
powyższe prace nieodpłatnie . 

Do punktu 22 porządku obrad : 
W punkcie tym głos zabrali : 
- Pan Kapuściński Jan – pytał o status drzew rosnących na terenie  przy Kościele
w Szczutowie, czy są one zakwalifikowane do pomników przyrody. Warto by się
przyjrzeć sprawie ich  wycinania. Kto wydaje decyzję na wycinkę drzew, gmina
czy konserwator zabytków .  Gmina Szczutowo jako gmina  turystyczna i powinna
dbać o drzewa . 
- Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski  - wyjaśnił, że w związku z ochroną
zabytków do jakich  jest zakwalifikowany  Kościół   w Szczutowie,  decyzje na
wycięcie drzew wydaje konserwator zabytków . Wnioskuje parafia – właściciel
drzew , podobnie jest z drzewami rosnącymi na cmentarzu .
-  Pan  Paprocki  Tomasz  –bezskutecznie    wnioskuje  od  2  lat  o  naprawę
nieprzejezdnego  odcinka  drogi  (za  drogą  asfaltową)  zdewastowanego  podczas
budowy drogi  w Mościskach .
-  Wójt  Gminy  –  Pan  Andrzej  Twardowski  –skontaktuje  się  w  tej  sprawie  z
Powiatem  myśli  , że ten odcinek nie jest remontowany ponieważ przewidziany
jest do dalszej  budowy drogi asfaltowej . 
Dalej  poinformował  ,  że  w związku z  rozstrzygniętym przetargiem na budowę
chodnika w Szczutowie  przy ulicy 3- Maja , pozostało ok. 3 tys. oszczędności . W
ramach tych oszczędności wskazano do wykonania  odcinek chodnika od piekarni
do  P.  Ziółkowskich(  jedyna  posesja  przy  ulicy  3  Maja  ,  która  nie  miałaby
chodnika).
-  Wiceprzewodniczący  odczytał  pismo  Nr  RI.7211.4.2011  z  dnia  9.03.2011  r.
Wójta Gminy Szczutowo skierowane do Zarządu Dróg Powiatowych w Sierpcu
zawierające propozycję do wieloletniego planu inwestycyjnego przebudowy dróg
powiatowych w ramach współfinansowania ze środków Powiatu i Gminy . 
Dalej  odczytał  pismo dot.  możliwości  uzyskania  odszkodowania dla właścicieli
użytków rolnych, na których usytuowane są słupy energetyczne i linie przesyłowe
średniego  i  wysokiego  napięcia  oraz  stacje  transformatorowe  .Firma  PAREA
umożliwia  swoim   Klientom  dochodzenie  przysługujących  im  roszczeń  i  w
związku z tym pokrywa wszystkie koszty związane  z wykonaniem określonych
czynności  .  Wynagrodzenie  ,  ustalone  przy  podpisaniu  umowy,  przysługujące
PAREI,  płatne  będzie  wyłącznie  w  przypadku  pozytywnego  zakończenia
postępowania.  W  imieniu  PAREA  sp.  z  o.o.  stosowne  umowy  z  rolnikami
podpisywać  będzie  Pan  Roman  Wiśniewski  –  Dyrektor  Biura  Regionalnego
Związku Rolników, Kółek i Organizacji Rolniczych w Płocku .
Odczytał również pismo Pani Ewy Dębskiej zam.  Szczutowo , która zwraca się z
prośbą o wszczęcie  postępowania w sprawie wydzielenia drogi  dojazdowej do
posesji . 
Pismo stanowi załącznik do protokołu .
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-  Wójt  Gminy  –  Pan  Andrzej  Twardowski  –  wyjaśnił  ,  że  zostały  wszczęte
działania  w  celu  załatwienia  tej  sprawy  ,  ponieważ  ta  Pani  dojeżdża  do  swej
posesji po gruntach PKP. 
-  Pan  Paprocki  Tomasz  –  poruszył  problem  ewidencji  dróg  np.  droga  w
Maluszynie , nie można inwestować , gdyż nie jest uregulowany stan prawny .
Podobnie jest z drogą przy ulicy Kolejowej    w Szczutowie  z map wynika, że nie
ma tam  drogi, a my inwestujemy do granic województwa .  
-  Wójt  –  Pan  Andrzej  Twardowski  –  z  wypowiedzi  Przewodniczącego  Rady
Powiatu  w  Sierpcu  wynikało,  że  na  dzień  dzisiejszy  nie  mogą  przeznaczać
środków na budowę drogi w Modrzewiu, ponieważ nie jest drogą powiatową , brak
numeru  drogi  ,  nie  uregulowany  stan  prawny  .  Prawdopodobnie  nie  jest  też
uregulowany stan prawny drogi przy ulicy Kolejowej, tego musi dokonać  powiat.
Gmina może inwestować w tę drogę tylko w formie dotacji.   

Do punktu 23 porządku obrad : 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński dokonał zamknięcia VI  Sesji
Rady Gminy Szczutowo .

Protokółowała :
Celina Szczepańska                                           Przewodniczący Rady 

                                                                            Zbigniew Kopciński 
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